
- PROJEKT –  

 

PROTOKÓŁ NR XXVIII/2021 

Sesji Rady Gmina Kobierzyce 

z dnia 26 marca 2021 
 

XXVIII Sesję Rady Gmina otworzył o godz. 9.00 Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce 

Henryk Łoposzko. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Radosław Jankiewicz 

2. Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

3. Krzysztof Kmiecik 

4. Andrzej Krzesłowski 

5. Henryk Łoposzko 

6. Adrian Łukowicz 

7. Wiesław Muraczewski 

8. Adam Raś 

9. Elżbieta Regulska 

10. Robert Sala 

11. Czesław Stadnik 

12. Wiesław Szwed 

13. Anna Trojanowska-Zochniak 

14. Jarosław Zawisza 

1.Otwarcie Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram XXVIII Sesję Rady 

Gminy Kobierzyce. Odczytał klauzulę RODO.  Obecnych jest 13 radnych, Rada Gminy jest władna 

obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Czy ktoś z państwa ma 

propozycje, uwagi do porządku obrad? Skoro nie ma, przystępujemy do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad.  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Czesław Stadnik, Wiesław 

Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

BRAK GŁOSU (1)Robert Sala 

NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

 

Porządek przyjęto i wygląda on następująco: 

 

1. Otwarcie XXVIII Sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVII Sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2021 rok. 



7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Dolnośląskiemu w za-

kresie realizacji opracowania studium planistyczno – prognostycznego dla projektu pn. „Poprawa 

jakości połączeń Dzierżoniowa i powiatu dzierżoniowskiego z Wrocławiem dzięki wznowieniu ruchu 

na linii kolejowej nr 310 Kobierzyce – Piława Górna oraz odbudowie drugiego toru na odcinku linii 

kolejowej nr 285 Wrocław Główny – Kobierzyce” w celu uczestnictwa w rządowym Programie Uzu-

pełniania Lokalnej i Regionalnej Infrastruktury Kolejowej – Kolej + do 2028 roku. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Wrocławskiego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie za-

bytku wpisanego do rejestru zabytków (instrument organowy w kościele parafialnym p.w. Bożego 

Ciała i NMP Częstochowskiej w Wierzbicach ) dla Rzymsko-Katolickiej Parafii pod wezwaniem 

Bożego Ciała i NMP w Wierzbicach. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie za-

bytku wpisanego do rejestru zabytków (Kościoła p.w. Wniebowzięcia Najświętszej Marii Panny w 

Tyńcu Małym) dla Rzymskokatolickiej Parafii pod wezwaniem Wniebowzięcia Najświętszej Marii 

Panny w Tyńcu Małym. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzen-

nego obszaru położonego przy ul. Kolejowej i Makowej w środkowo-wschodniej części wsi Bielany 

Wrocławskie. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodaro-

wania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Lipowej, Malinowej i Jeżynowej we wschodniej 

części wsi Wysoka. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Jaszowice. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiega-

nia bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kobierzyce na rok 2021. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy. 

17. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 2020 roku . 

18. Raport z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w  2020 roku. 

19. Raport z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholo-

wych w 2020 roku. 

20. Raport z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w 2020 roku. 

21. Raport z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny  w Gminie Kobierzyce na lata 

2018-2020. 

22. Interpelacje radnych. 

23. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

24. Zapytania radnych i sołtysów. 

25. Wnioski i sprawy różne. 

26. Komunikaty Przewodniczącego. 

27. Zakończenie obrad.                                                                 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXVII Sesji Rady Gminy. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXVII Sesji Rady Gminy. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, 

Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 



NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

 

 

4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko przedstawił informację o 

działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym /załącznik nr 1/ 

 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik przedstawił sprawozdanie z bieżącej działalności 

/załącznik nr 2/ 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2021 rok. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Budżetu i 

Rozwoju Gospodarczego o opinię na temat projektu uchwały. 

Przewodniczacy Komisji Wiesław Szwed: Komisja ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego przy 8 

osobach obecnych, 4 osoby były za, 4 osoby były przeciw. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z pań i 

panów ma uwagi, propozycje do projektu uchwały? 

Radny Radosław Jankiewicz: Mamy 30 milionów deficytu w tym roku. Wiem, że mamy 17 

milionów zapasu, który nam się uzbierał z poprzedniego roku, tylko ja odnoszę wrażenie, że jeżeli 

mamy teraz dostosowywać harmonogram w związku z przesunięciem szkoły o dwa lata to te 7 

milionów oszczędności automatycznie przesuwamy na wydatki za dwa lata. Nie usłyszałem 

prognozy wzrostu dochodów czyli ten tort został bardzo szybko podzielony. Zdaję sobie sprawę z 

tego, że część tych wydatków przedstawionych w uchwale jest po prostu niezbędna i ich nie 

kwestionuję, ale mam pewne uwagi. Wielokrotnie rozmawialiśmy o ulicy Rekreacyjnej, była mowa, 

że nie ma możliwości przyspieszania teraz inwestycji ze względu na to, że musielibyśmy coś 

usuwać. Ja nie widzę teraz w tym projekcie uchwały przyspieszenia prac nad ulicą Rekreacyjną 

chociaż wiem z czym się to wiąże dla mieszkańców północy /.../ Pytanie jest czy władze gminy w 

ogóle zamierzają przedstawić koncepcję ?  

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Oczywiście, że też widzimy potrzebę rozwiązań komunikacyjnych na 

północy, z których korzystają nie tylko mieszkańcy północy ale całej gminy. Jeśli chodzi o zmiany 

budżetowe to tak jak państwo widzicie, dostosowujemy w ten sposób, że to co możemy wykonywać 

obecnie to będzie wykonywane obecnie natomiast jeśli chodzi o ulicę Rekreacyjną to w tym roku 

zaczynamy projektowanie, nie jesteśmy gotowi na wydatkowanie środków wobec tego 

zabezpieczanie środków w 2021 r. nie miałoby sensu /…/ 

Radny Jarosław Zawisza: Żałuję panie wójcie, że w swoim sprawozdaniu nie powiedział pan nic o 

sytuacji finansowej gminy, zabrakło mi tej informacji. Baliśmy się uchwalając budżet czy nie będzie 

trzeba go korygować z uwagi na przychody, jeśli ma pan na ten temat wiedzę to prosiłbym, żeby się 

pan z nami podzielił. Z tego wynika moja obawa. Tak jak powiedział radny Jankiewicz – mamy 

zaoszczędzić na inwestycji w szkole bo ją przesuwamy, zostają środki i od razu je dzielimy. 

Rozumiałbym z tego, że sytuacja gminy jest bardzo dobra  i planowane przychody są bardzo wysokie. 

No taka jest z tego konkluzja, jak rozumiem. Ale ja tej wiedzy niestety nie mam. Pytanie co do 

samych inwestycji. Mam wątpliwość co do dofinansowania przez naszą gminę drogi powiatowej 

Domasław-Tyniec /…/ 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Droga miedzy Domasławiem a Tyńcem jest drogą absolutnie  

niebezpieczną , z bardzo dużym natężeniem ruchu /…/ 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Radziłbym się przejechać tą drogą Tyniec –

Domasław a dopiero potem wyciągać wnioski./…/ 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus: Sytuacja finansowa gminy na dzień dzisiejszy jest bardzo 

dobrze rokująca. Poprzedni rok okazał się bardzo korzystny z uwagi na to, że mamy 17 milionową 

nadwyżkę. Ta nadwyżka nie mogła być skonsumowana wcześniej, ona po prostu jest jako środki do 



dyspozycji gminy w razie gdyby trzeba było w tym roku lub latach następnych zwiększyć deficyt 

gminy. Jeśli chodzi o budżet tego roku to sytuacja również jest bardzo dobra z tego względu, że 

metryczka, którą dostaliśmy w marcu od Ministra Finansów, nie ograniczyła w żadnym stopniu 

dochodów, wręcz zwiększyła subwencję oświatową o 68 000 zł i tą kwotę w zmianach budżetu w 

tej uchwale procedowaliśmy./…/ 

Radny Czesław Stadnik: Droga Domasław-Tyniec Mały: Kawałek tej drogi został wykonany, ale 

wtedy zostawiliśmy do dalszej realizacji tą część między Domasławiem a Tyńcem. Chciałbym 

przypomnieć , że ten odcinek jest w zasadzie drogą strategiczną, to jest łącznik /…/ 

Radna Elżbieta Regulska: Mam pytanie do mecenasa pana Krzysztofa Kwaśniewicza; jako radna 

na Komisji ds. Budżetu złożyłam wniosek do budżetu, ten wniosek został przez komisję 

przegłosowany podwójnym głosem pana przewodniczącego, został odrzucony. Czy ten wniosek nie 

powinien zostać poddany pod głosowanie na dzisiejszej sesji? 

Mecenas Krzysztof Kwaśniewicz: Jeżeli nie został zgłoszony do budżetu na sesji to nie ma 

podstawy. Rada nie ma jak głosować nad poprawką , która nie została wprowadzona. W statucie 

jest powiedziane, że w przypadku głosowań na komisjach, w przypadku równej liczby głosów 

przeważający jest głos przewodniczącego komisji.  

Radny Jarosław Zawisza: Powiedziałem, że bardzo się cieszę, że powiat chce zrobić tą drogę. Po 

drugie – moje pytanie odnośnie tej drogi brzmiało – nie czy ją trzeba robić tylko dlaczego wójt w 

imieniu gminy chce dofinansować tą drogę a nie chce dofinansować skrzyżowania Kolejowa 

Wrocławska ? dlaczego nie ma nacisku na powiat? /…/ 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Gmina cały czas monitoruje dwa tematy; temat 

przebudowy Bielan i temat przebudowy Domasław-Tyniec. Rozmawiałem z panem starostą, jest 

ujęte w budżecie w tej chwili i złożony wniosek o dofinansowanie tej drogi, gmina się dokłada w 

niedużym stopniu do realizacji tego zadania /…/ 

Radny Adam Raś: Chciałbym wrócić do historii. Dwa lata temu podjęliśmy decyzję o rozbudowie 

szkoły w Wysokiej. Tej inwestycji nie było ani w WPFie ani w budżecie, musieliśmy podjąć 

właśnie taką decyzję, żeby niektóre inwestycje drogowe przesunąć po to, żeby tą szkołę 

rozbudować. Dzisiaj pan radny mówi – skoro ukazała się jakaś inwestycja 6 milionów to zróbmy 

coś ważnego w Wysokiej. Panie radny – my nikomu nic nie zabieramy, te pieniądze i tak muszą 

wrócić na wykonanie tej szkoły  /…/ 

Radna Anna Trojanowska-Zochniak: Do Radnego Rasia – wydaje mi się, że jeżeli wypadek 

śmiertelny miał miejsce to jest to droga niebezpieczna i tak gmina jak najbardziej powinna 

naciskać, żeby ta droga została zrobiona w pierwszej kolejności. Ja rozumiem, że przywilejem 

pańskim panie wójcie jest to żeby nadwyżkę, jeśli jest,  dzielić sprawiedliwie, natomiast odnoszę 

wrażenie, o ile zasadne nie byłoby zrobienie konsultacji wśród wszystkich radnych, żeby radni 

wspólnie zadecydowali, jaka duża inwestycja ma być zrobiona. Te 6 milionów zostało podzielone 

na drobne jak tort, a mamy duże inwestycje. Zacznijmy myśleć przyszłościowo. /…/ 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Jaką propozycje ma pani radna? 

Radna Anna Trojanowska-Zochniak: W tej chwili nie mam żadnej propozycji bo się 

dowiedziałam dopiero na komisji budżetowej ze jest 6 milionów do podziału.  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Wójt przedstawia propozycję, propozycja jest 

rozpatrywana przez komisje, dostają państwo materiały, mogą się państwo zastanowić, wnieść 

uwagi, dopiero Rada rozpatruje te państwa uwagi. O tym co będzie robione decyduje Rada Gminy 

Kobierzyce./…/ 

Radny Radosław Jankiewicz: Ja nie neguje drogi tylko brakuje mi rozmowy wspólnej na temat 

koncepcji, nad która mieliśmy usiąść i się zastanowić a tu już decyzja została podjęta. Rozumiem, 

ze te pieniądze nie będą przejedzone i ze możemy na komisji zgłaszać – ale my to zgłaszaliśmy 

wcześniej na przykład o ulicy Rekreacyjnej, ale wtedy była mowa, ze nie ma jak. Nie boje się o 

finansowanie szkoły, bo wiem ze te pieniądze w WPFie się pojawiły na 2023 rok. Nie chodzi mi o 

to ze ta Rekreacyjna ma być wybudowana zaraz, ale dlaczego jeśli mamy środki, dlaczego nie 

przedyskutujemy tematu. Jeśli w WPFie rekreacyjna jest na 2023 rok, no to pan wice wójt 

powiedział, że nie da się do tematu tak szybko przystąpić.  A dlaczego o rok nie chcemy tego 



przyspieszyć? Dwa lata trzeba drogę planować? /…/ 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik odniósł się do wypowiedzi radnego Jankiewicza. 

Radny Adrian Łukowicz: My cały czas dyskutujemy o tym, że będziemy się spotykać, 

rozmawiać, tak od dwóch lat to trwa. Ale nie spotykamy się i nie rozmawiamy. Na sesji mamy do 

podjęcia decyzję na tak albo na nie. Po tej dzisiejszej dyskusji mam odczucie, że jak część radnych 

proponuje jakieś rozwiązania to jesteśmy biedni, nie mamy pieniędzy, ale jak inna część radnych 

proponuje wydatki to mamy kasę , jesteśmy bogaci. /…/ 

Radny Czesław Stadnik odniósł się do tematu drogi Domasław-Tyniec Mały. 

Radny Adrian Łukowicz: Ja chcę usłyszeć od pana wójta odpowiedź na moje pytanie – dlaczego 

jest odmowa dla dużej części mieszkańców, która się podpisuje pod petycją w sprawie terenu 

rekreacyjnego? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Proszę powiedzieć gdzie? 

Radny Adrian Łukowicz: Chodzi o północ Wysokiej, działka, na której gmina miała prawo 

pierwokupu, ulica Biedronki. Tam już powstały zabudowania, już jest po zawodach. Ja mówię to w 

kwestii dlaczego tam wtedy nie było zgody i zostało to zlekceważone, była petycja większej ilości 

osób niż mieszka w Biskupicach Podgórnych. A w Biskupicach chcemy budować świetlicę teraz, 

jako priorytet, od razu.  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Petycję może podpisać każdy. Proszę ten mit , że w 

Wysokiej brakuje czegokolwiek, obalić. Jest piękny teren wyścigów konnych, jest przejście tam. 

Powiedział pan , że z Biskupic do Małuszowa są 2 kilometry. A z Wysokiej do Ślęzy jest 1 km./…/ 

Dalsza dyskusja na temat zasadności budowania świetlicy wiejskiej w Biskupicach Podgórnych i w 

Wysokiej. 

Radny Czesław Stadnik odniósł się do kwestii ulicy Rekreacyjnej. 

Radny Jarosław Zawisza poruszył temat celów, inwestycji strategicznych. 

Radny Robert Sala odniósł się do kwestii podziału 7 milionów zł. 

/…/ 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2021 rok. 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8)Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Wiesław Muraczewski, Adam 

Raś, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed 

PRZECIW (5)Radosław Jankiewicz, Adrian Łukowicz, Elżbieta Regulska, Anna Trojanowska-

Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

Uchwała nr XXVIII/529/2021 w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2021 rok. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Budżetu i 

Rozwoju Gospodarczego o opinię na temat projektu uchwały. 

Przewodniczacy Komisji Wiesław Szwed: Komisja ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego przy 8 

osobach obecnych - 4 osoby były za, 4 osoby były przeciw. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z pań i 

panów ma uwagi, propozycje do projektu uchwały? 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



Wyniki imienne: 

ZA (8)Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Wiesław Muraczewski, Adam 

Raś, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed 

PRZECIW (5)Radosław Jankiewicz, Adrian Łukowicz, Elżbieta Regulska, Anna Trojanowska-

Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

Uchwała nr XXVIII/530/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobierzyce. 
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Dolnośląskiemu w 

zakresie realizacji opracowania studium planistyczno – prognostycznego dla projektu pn. „Poprawa 

jakości połączeń Dzierżoniowa i powiatu dzierżoniowskiego z Wrocławiem dzięki wznowieniu ru-

chu na linii kolejowej nr 310 Kobierzyce – Piława Górna oraz odbudowie drugiego toru na odcinku 

linii kolejowej nr 285 Wrocław Główny – Kobierzyce” w celu uczestnictwa w rządowym Progra-

mie Uzupełniania Lokalnej i Regionalnej Infrastruktury Kolejowej – Kolej + do 2028 roku. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę przewodniczącego 

Komisji Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę przewodniczącego 

Komisji Budżetowej o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Dolnośląskiemu w za-

kresie realizacji opracowania studium planistyczno – prognostycznego dla projektu pn. „Poprawa 

jakości połączeń Dzierżoniowa i powiatu dzierżoniowskiego z Wrocławiem dzięki wznowieniu ru-

chu na linii kolejowej nr 310 Kobierzyce – Piława Górna oraz odbudowie drugiego toru na odcinku 

linii kolejowej nr 285 Wrocław Główny – Kobierzyce” w celu uczestnictwa w rządowym Progra-

mie Uzupełniania Lokalnej i Regionalnej Infrastruktury Kolejowej – Kolej + do 2028 roku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, 

Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

Uchwała nr XXVIII/531/2021 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Dolnośląskiemu w zakresie realizacji opracowania studium planistyczno – prognostycznego 

dla projektu pn. „Poprawa jakości połączeń Dzierżoniowa i powiatu dzierżoniowskiego z 

Wrocławiem dzięki wznowieniu ruchu na linii kolejowej nr 310 Kobierzyce – Piława Górna 

oraz odbudowie drugiego toru na odcinku linii kolejowej nr 285 Wrocław Główny – 

Kobierzyce” w celu uczestnictwa w rządowym Programie Uzupełniania Lokalnej i 

Regionalnej Infrastruktury Kolejowej – Kolej + do 2028 roku. 
 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Wrocławskiego. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę przewodniczącego 

Komisji Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie 



projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę przewodniczącego 

Komisji Budżetowej o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Wrocławskiego.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, 

Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

Uchwała nr XXVIII/532/2021 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Wrocław-

skiego. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie za-

bytku wpisanego do rejestru zabytków (instrument organowy w kościele parafialnym p.w. Bożego 

Ciała i NMP Częstochowskiej w Wierzbicach ) dla Rzymsko-Katolickiej Parafii pod wezwaniem 

Bożego Ciała i NMP w Wierzbicach. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie zabytku 

wpisanego do rejestru zabytków (instrument organowy w kościele parafialnym p.w. Bożego Ciała i 

NMP Częstochowskiej w Wierzbicach ) dla Rzymsko-Katolickiej Parafii pod wezwaniem Bożego 

Ciała i NMP w Wierzbicach. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, 

Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

Uchwała nr XXVIII/533/2021 w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restau-

ratorskie zabytku wpisanego do rejestru zabytków (instrument organowy w kościele parafial-

nym p.w. Bożego Ciała i NMP Częstochowskiej w Wierzbicach ) dla Rzymsko-Katolickiej Pa-

rafii pod wezwaniem Bożego Ciała i NMP w Wierzbicach. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie za-

bytku wpisanego do rejestru zabytków (Kościoła p.w. Wniebowzięcia Najświętszej Marii Panny w 

Tyńcu Małym) dla Rzymskokatolickiej Parafii pod wezwaniem Wniebowzięcia Najświętszej Marii 

Panny w Tyńcu Małym. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie zabytku 

wpisanego do rejestru zabytków (Kościoła p.w. Wniebowzięcia Najświętszej Marii Panny w Tyńcu 



Małym) dla Rzymskokatolickiej Parafii pod wezwaniem Wniebowzięcia Najświętszej Marii Panny 

w Tyńcu Małym. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, 

Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

Uchwała nr XXVIII/534/2021 w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i 

restauratorskie zabytku wpisanego do rejestru zabytków (Kościoła p.w. Wniebowzięcia 

Najświętszej Marii Panny w Tyńcu Małym) dla Rzymskokatolickiej Parafii pod wezwaniem 

Wniebowzięcia Najświętszej Marii Panny w Tyńcu Małym. 
 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Kolejowej i Makowej w środkowo-wschodniej części wsi Bielany 

Wrocławskie. 

 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę przewodniczącego 

Komisji Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. 

Radna Elżbieta Regulska: Proszę państwa, byłam na tej dyskusji na posiedzeniu Komisji, 

ponieważ interesował mnie zjazd w Bielanach Wrocławskich. Wcześniej dyskutowaliśmy w 

październiku odnośnie wycofanej uchwały w sprawie przyjęcia tego planu – ja tam zasugerowałam,  

p. Wójt Kopeć obiecał mi, że to będzie rozważone. Chciałabym w tej kwestii się odnieść, że jakby 

na tej ulicy Makowej będzie autokar – żeby zachowana była zatoczka, żeby nie miało wpływu 

zatrzymanie się autokaru na zwężenie drogi i pomniejszenie szerokości pasa dla przejeżdżających 

samochodów. Chociaż p. Przewodniczący Komisji Rolnej powiedział, że ta droga jest dosyć 

szeroka, że w tym miejscu jest poszerzona, ale na pewno autokar ma swoją szerokość i ustawienie 

się tego autokaru automatycznie nastąpi zwężenie tej drogi więc bym chciała, żeby to wziąć pod 

uwagę, dziękuję. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć : Jest z nami Piotr Ligas, uzupełni moją wypowiedź, ale przy okazji 

występowania firmy do włączenia do drogi publicznej będziemy mieli możliwość porozmawiania na 

temat tych rozwiązań komunikacyjnych. Mam nadzieję, że uda się to tak zorganizować, żeby to 

miejsce dla autokaru się znalazło,  żebyśmy później nie musieli się borykać z tym problemem. Ten 

plan miejscowy jest o tyle ważny, że przy okazji dajemy możliwość uratowania zabytku, który tam 

jest i inwestor będzie mógł przystąpić do realizacji odbudowy spichlerza, który jest w stanie takim, 

że za chwilę może być z nim bardzo źle. To miejsce nie jest doskonałym miejscem na taki rodzaj 

działalności, ale jak nie to, to pozostaje nam czekać na zniszczenie zabytku. 

Kierownik Piotr Ligas -  na etapie włączenia do dróg ul. Kolejowa jest drogą powiatową i 

włączenie wymaga uzgodnienia lokalizacji zjazdu, wymaga również zaprojektowania 

odpowiednich odległości. Na etapie włączenia będą realnie ustalone przez projektanta relacje 

pomiędzy tymi drogami i na pewno będziemy to wspólnie uzgadniać. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Kolejowej i Makowej w środkowo-wschodniej części wsi Bielany 

Wrocławskie. 



Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, 

Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

Uchwała nr XXVIII/535/2021 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Kolejowej i Makowej w środkowo-wschodniej 

części wsi Bielany Wrocławskie. 
 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Lipowej, Malinowej i Jeżynowej we 

wschodniej części wsi Wysoka. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę przewodniczącego 

Komisji Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Lipowej, Malinowej i Jeżynowej we wschodniej części 

wsi Wysoka. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, 

Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak 

BRAK GŁOSU (1)Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

 

Uchwała nr XXVIII/536/2021 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Lipowej, Malinowej i Jeżyno-

wej we wschodniej części wsi Wysoka. 

  

14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Jaszowice. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę przewodniczącego 

Komisji Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Jaszowice. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 



Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, 

Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

Uchwała nr XXVIII/537/2021 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Jaszowice 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kobierzyce na rok 2021. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę przewodniczącego 

Komisji Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę przewodniczącego 

Komisji Użyteczności Publicznej o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Adam Raś: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę przewodniczącego 

Komisji Budżetowej o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bez-

domności zwierząt na terenie Gminy Kobierzyce na rok 2021. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, 

Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

 

Uchwała nr XXVIII/538/2021 w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kobierzyce na rok 2021. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę przewodniczącego 

Komisji Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę przewodniczącego 

Komisji Użyteczności Publicznej o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Adam Raś: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 



ZA (13)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, 

Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

 

Uchwała nr XXVIII/539/2021 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzier-

żawy. 

 

17. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 2020 roku . 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Sprawozdania zostały omówione 

na komisjach. 

Głosowano w sprawie: 
Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 2020 roku . 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, 

Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

 

18. Raport z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 2020 roku. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę przewodniczącego 

Komisji Użyteczności Publicznej o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Adam Raś: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Raport z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 2020 roku..  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, 

Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

 

19. Raport z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholo-

wych w 2020 roku. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę przewodniczącego 

Komisji Użyteczności Publicznej o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Adam Raś: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Raport z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

w 2020 roku..  

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna 

Trojanowska-Zochniak  

BRAK GŁOSU (2)Wiesław Muraczewski, Jarosław Zawisza 



NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

 

 

20. Raport z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie w 2020 roku. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę przewodniczącego 

Komisji Użyteczności Publicznej o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Adam Raś: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Raport z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie w 2020 roku..  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, 

Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

 

 

21. Raport z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Kobierzyce na lata 

2018-2020. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę przewodniczącego 

Komisji Użyteczności Publicznej o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Adam Raś: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Raport z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Kobierzyce na lata 2018-

2020. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, 

Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

 

 

22. Interpelacje radnych. 

Brak. 

 

23. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

Brak. 

 

24. Zapytania radnych i sołtysów. 

 

Radna Elżbieta Regulska zadała pytanie do p. Wójta w sprawozdaniu z bieżącej działalności P. 

Wójt przedstawił jakie prace są wykonywane w rozbudowywanej szkole  Bielanach Wrocławskich 

czy tak jak było planowane na wrzesień 2021 rok czy będzie oddana do użytku część sportowa i 

socjalna czy będzie to uruchomione? 

Do pytania  odniósł się Rafał Krasicki Kierownik: dążymy z wykonawcą aby tak jak było 

pierwotnie ustalone tych terminów dotrzymać. 



Radna Elżbieta Regulska zadała pytanie do p. Wójta odnośnie komisariatu policji już 10 lat temu 

zmodernizowaliśmy ten budynek i przekazaliśmy żeby Policja mogła tam funkcjonować zabiegamy 

od paru lat żeby komisariat mógł działać, znowu przekazaliśmy dotacje na modernizację i 

wyposażenie a dalej na dzień dzisiejszy tego komisariatu nie ma. W Smolcu posterunek został 

otwarty. Kiedy u nas w Kobierzycach będzie uruchomiony komisariat? 

Do pytania odniósł się Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: według oświadczenia 

Komendanta miejskiego z przed miesiąca miało mieć to miejsce do końca kwietnia ze względu na 

pandemie nie wiem czy ten termin podtrzyma. Będę dzisiaj dzwonił do Komendanta i powiem, że 

takie pytanie zostało zadane na sesji. 

Radny Adrian Łukowicz zadał pytania dotyczące: 

1. Przejście dla pieszych w stronę torów wyścigów konnych. 

2. Pytanie mieszkańców z ul. Lipowej czy istnieje możliwość oczyszczenia terenu starego 

parku żeby można było korzystać z tego terenu. Wiemy że teren jest prywatny ale jest dosyć 

zaniedbany.  

Odpowiedzi na pytania udzielili : Zastępca Wójta Piotr Kopeć oraz Piotr Ligas Kierownik. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: możemy jedynie wezwać właściciela do uprzątnięcia parku co nie 

będzie jednoznaczne z możliwością korzystania z tego parku ze względu na to że to jest teren 

prywatny. 

Piotr Ligas Kierownik; mamy już projekt organizacji zmiany ruchu odnośnie przejścia dla pieszych 

i będziemy już przystępować do realizacji tego zdania. 

 

Radny Czesław Stadnik zadał pytanie odnośnie kolei staramy się o pozyskanie terenu od kolei pod 

parking. Drugie pytanie dotyczy co z peronem i budynkiem stacyjnym? 

Odpowiedzi na pytania udzielili : Zastępca Wójta Piotr Kopeć oraz Rafał Krasicki Kierownik. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Odnośnie budynku to jest własność prywatna i kolei i nie dotyczy 

kontraktu odnowy toru kolejowego. Pracownik z urzędu Monika Śliwińska ma pomóc poszukać 

dofinansowania na ten budynek. 

Rafał Krasicki Kierownik: kilka miesięcy temu spotkaliśmy się z przedstawicielami którzy 

inwestują w linie kolejową odnośnie terenów które przylegają do stacji. 

 

Radny Adrian Łukowicz proszę wezwać właściciela parku do uprzątnięcia terenu i wykorzystaniu 

w tym temacie możliwości którymi dysponuje gmina. Odnośnie przejścia dla pieszych jaki jest 

orientacyjny termin wykonania tego przejścia dla pieszych, każdy dzień ma znaczenie robi się coraz 

cieplej ? 

Piotr Ligas Kierownik planujemy zakończyć realizację zadania do końca kwietnia. 

 

Radny Radosław Jankiewicz zadał pytania dotyczące: 

1. Brak przejścia dla pieszych ul. Lipowa przy nowym osiedlu i nie ma tam chodnika i 

przejścia. 

2. Kwestia doświetlenia lampy ul. Radosna i skrzyżowania z bajeczną gdzie lampa stoi 

nieużywana i ona nie ma chyba nawet podłączenia i to przejście jest w ogóle nie 

doświetlone i ludzie są w tym miejscu niewidoczni jak jadą auta. Czy nie można cos zrobić 

żeby to przejście doświetlić? 

Odpowiedzi na pytania udzielił Piotr Ligas Kierownik jeżeli chodzi o 1 pytanie to przejście też jest 

już zaprojektowane ale realizacja chwilowo jest wstrzymana ze względu na powiat który 

przebudowuje ulice Lipową od strony Karwian aż do skrzyżowania z ulica Chabrową. Odnośnie 

doświetlenia przejścia to jest to przestarzała lampa nie nadająca się już do niczego. Pracujemy nad 

tym tematem, chcemy zrobić tam doświetlenie – jest to droga powiatowa więc powiat musi podjąć 

temat. 

 

Radny Radosław Jankiewicz odnośnie ulicy Bajecznej – ustalenia z powiatem trwają długo czy 

nie można wykonać tego oświetlenia od naszej strony terenu gminnego? 



 

Odpowiedzi na pytania udzielił Piotr Ligas Kierownik można wykonać takie zadanie które też nie 

potrwa krótko i wymaga projektu. 

 

Radna Elżbieta Regulska rozpoczyna się budowa w Bielanach Wrocławskich na ul. Bocznej co 

tam będzie budowane czy to będzie mieszkaniówka?  

Odpowiedzi na pytanie udzielił Piotr Ligas Kierownik z tego co wiemy to będzie część 

mieszkaniówki i jeden budynek usługowy. Nie jest to dla nas wygodna inwestycja ze względu na 

drogę która tam jest, jesteśmy w trakcie rozmów z deweloperem. Jest to budowa która będzie 

powodowała jakieś ograniczenia oraz zniszczenia. 

Radna Elżbieta Regulska ponieważ ta ulica jest bardzo wąska czy ten odcinek około 20 metrów 

wyjazd z ulicy bocznej w stronę słoneczną czy można zrobić tam chodnik? 

Piotr Ligas Kierownik jest tam taka możliwość w zeszłym roku przejęliśmy tam część gruntów od 

strony kościoła w kierunku ulicy Bocznej. Mamy w zdaniu budowa dróg osiedlowych w Bielanach 

Wrocławskich w miesiącu kwietniu jak już będziemy po przygotowaniach przetargowych będziemy 

rozmawiać. 

 

Radny Adrian Łukowicz zadał pytania dotyczące: 

1. Zmiana chociaż czasowo oświetlenia na jaśniejsze – wymiana chociaż żarówek przy 

lampach które bardzo słabo świecą – ulice Bajeczna i Radosna, wymiana na jaśniejsze 

żarówki poprawi bezpieczeństwo. 

2. Wysoka i Bielany Wrocławskie są połączone z Wrocławiem od strony Kleciny jest ścieżka 

rowerowo-piesza w sąsiednich gminach są wyznaczone miejsca gdzie można zostawiać 

rowery miejskie i hulajnogi. Czy ktokolwiek prowadził takie rozmowy odnośnie miejsce 

gdzie można wyznaczyć na pozostawianie i odbieranie rowerów miejskich w celu 

ułatwienia komunikacji. 

Do pytania  odniósł się Piotr Ligas Kierownik działamy w tym temacie oświetlenia. 

Do pytania odnośnie miejsc gdzie można pozostawiać i odbierać rowery i hulajnogi odniósł się 

Rafał Krasicki Kierownik. 

 

25. Wnioski i sprawy różne. 

Brak. 

 

26. Komunikaty Przewodniczącego. 

1. Termin złożenia oświadczeń majątkowych – 30.04.2021 r. 

2.Termin kolejnej sesji – informacja zostanie przekazana. 

 

27. Zakończenie obrad. 

 

11:40 

Przewodniczący 

Rady Gminy Kobierzyce  Henryk Łoposzko 

 

Przygotował(a): Kamila Izraelska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

 

 

 

 


